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Abstract (en)
[origin: US2019203947A1] The invention relates to a hinge for a household appliance, including a hinge housing, including a pivot arm, which
is pivotably retained at the hinge housing, and including a drive device, which comprises an electric motor, by means of which the pivot arm is
pivotable relative to the hinge housing, wherein the drive device includes: a drive housing formed separately from the hinge housing, provided in
addition thereto and at least partially following the hinge housing in longitudinal extension direction of the hinge housing; a threaded spindle at least
partially received in the hinge housing; and at least one screw element screwed to the threaded spindle.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Scharnier (10) für ein Haushaltsgerät, mit einem Scharniergehäuse (12), mit einem Schwenkarm (14), welcher an dem
Scharniergehäuse (12) verschwenkbar gehalten ist, und mit einer Antriebseinrichtung (20), welche einen Elektromotor (22) aufweist, mittels
welchem der Schwenkarm (14) relativ zu dem Scharniergehäuse (12) verschwenkbar ist, wobei die Antriebseinrichtung (20) umfasst: ein separat
von dem Scharniergehäuse (12) ausgebildetes, zusätzlich dazu vorgesehenes und in Längserstreckungsrichtung (40) des Scharniergehäuses
(12) zumindest teilweise auf das Scharniergehäuse (12) folgendes Antriebsgehäuse (38); eine zumindest teilweise in dem Scharniergehäuse (12)
aufgenommene Gewindespindel (42); und wenigstens ein mit der Gewindespindel (42) verschraubtes Schraubelement (44).
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